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                                                   Protokół  

z  wyjazdowego posiedzenia  

Komisji Samorządowo- Społecznej Rady Gminy Ksawerów 

 w dniu 28 sierpnia 2007 roku 

 

Wyjazdowe posiedzenie Komisji Samorządowo-Społecznej Rady Gminy Ksawerów 

rozpoczęło się o godz. 9.000. w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej.  

Przewodnicząca Helena Rusak powitała wszystkich obecnych na wyjazdowym posiedzeniu 

Komisji Samorządowo –Społecznej w osobach: 

1) Zastępca Wójta -Rafał Tustanowski, 

2) Przewodniczący Rady -Tadeusz Grala, 

3) Radni –członkowie Komisji 

4) Dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej- Małgorzata Koperek.  

Następnie Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad i postawiła wniosek                                

o jego zatwierdzenie. Członkowie Komisji w głosowaniu jednogłośnie zatwierdzili 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie wyjazdowego posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego 2007/2008. 

3.1. Szkoła Podstawowa w Woli Zaradzyńskiej. 

3.2. Przedszkole Gminne w Widzewie. 

3.3. Szkoła Podstawowa w Ksawerowie. 

3.4. Gimnazjum w Ksawerowie. 

4. Sprawy różne i wniesione. 

5. Zamknięcie wyjazdowego posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej. 

Ad.3.1. 

Dyrektor Małgorzata Koperek przedstawiła następujące informacje: 

Na wstępie Pani dyrektor wyraziła słowa podziękowania za wszelką pomoc  i trud włożony         

w docieplenie i wykonanie termorenowacji budynku szkoły. Wszyscy wspólnie staraliśmy się 

o to, żeby efekt końcowy był taki, jaki jest. Spodziewałam się, że może być gorzej. Budynek 

na zewnątrz wygląda pięknie, jest ciszej. Podczas wakacji sen spędzała mi myśl, że przyjdą 

młodzi ludzie ze sprayem i pomalują nam elewacje, ale do tego nie doszło. Prosiłam 
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sąsiadów, żeby też zwracali uwagę na teren wokół szkoły podczas wakacji. Przyjazdy Policji 

również  spowodowały to, że wandale nie pomalowali nam ścian.  

Głęboko  wierzę w to, że nasze oddziaływania wychowawcze przyniosły taki efekt, że 

nasi uczniowie i absolwenci nie robią nam  szkód i nie niszczą budynku,  bo zdają sobie 

sprawę, że to jest ich szkoła.  

Do tej pory zniszczone zostały rynny na wysokości 2-2.5 m ale do tej pory ich nie 

naprawialiśmy w oczekiwaniu na rozpoczęcie roku szkolnego, kiedy będzie nadzór nad 

budynkiem. Jeden  z rodziców jest dekarzem i obiecał pomoc w tym zakresie.  

Z własnego budżetu zakupiliśmy cztery lampy, ale niestety 2 z nich w czerwcu zostały  

skradzione  bez śladu  z dachu z sali gimnastycznej. Naprawdę nie było żadnego śladu na 

tynku po sprawcach kradzieży. Było to zgłoszone na Policji i zostały spisane odpowiednie 

protokoły. Poza tym wymalowano nam stary budynek sprayem, ale jest on przeznaczony do 

rozbiórki.  

Szkoła jest wysprzątana i przygotowana do nowego roku szkolnego. Problemem jest parkiet 

na parterze, który się podnosi pod wpływem wilgoci. Od czasu uruchomienia ogrzewania 

problem ten znika –parkiet wysycha. Druga sprawa dotyczy starych piecy w kotłowni, które 

należałoby zacząć wymieniać. Ten problem zgłaszałam już do organu prowadzącego. W tej 

chwili piece są rozebrane i przygotowane do konserwacji przed sezonem grzewczym.  

Dbamy o to, aby  wokół szkoły było zielono i czysto, pomagają nam w tym rodzice. 

Kadra pedagogiczna jest zapewniona, wszyscy nauczyciele zatrudnieni zgodnie                               

z kwalifikacjami wymaganymi do prowadzenia określonych przedmiotów i zajęć. Będzie nas 

18 w Radzie Pedagogicznej. Od 1 września będą dwie stażystki. W szkole pracuje: 

- 2 nauczycieli dyplomowanych, 

-10 nauczycieli mianowanych, 

- 1 osoba z pozostałym wykształceniem,  

- 3 nauczycieli konraktowych, 

-2 stażystki.  

Wychowawstwo będzie pełniło 7 nauczycieli. Będzie jedna odprawa emerytalna i dwie 

nagrody jubileuszowe.  

Szkoła uzyskała większą ilość godzin dla pedagoga szkolnego o 5 godz.  Każda szkoła 

powinna zatrudniać pedagoga w pełnym wymiarze, dlatego  będę się dalej starać o więcej. 

Jeśli chodzi o godziny dyrektorskie, to zostały one przydzielone zgodnie z potrzebami szkoły 

i uczniów. We wszystkich klasach są zespoły wyrównawcze.  
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I Przydział godzin zajęć dodatkowych opłacanych przez organ prowadzący szkołę – 

Gminę Ksawerów w roku szkolnym 2007/2008. 

1.Kółko plastyczne – klasy łączone, 

2. Wychowanie komunikacyjne – klasy IV, 

3.Kółko ekologiczne-klasy IV,V,VI. 

4.Kółko muzyczne-chór –klasy łączone. 

5.Kółko literacko-redakcyjne- klasy IV,V 

6.Kólko matematyczne-klasy IV,V,VI. 

7.Zajęcia sportowo-taneczne.- łączone. 

II Przydział dodatkowych zajęć- godzin dyrektorskich w organizacji na rok szkolny 

2007/2008. 

I etap kształcenia : 

Kl.I 

-kształcenie zintegrowane – 1 godz. 

-zajęcia dydaktyczno wyrównawcze – 3 godz. 

Kl.II 

-kształcenie zintegrowane – 1 godz. 

-zajęcia dydaktyczno wyrównawcze – 3 godz. 

Kl III 

-kształcenie zintegrowane – 1 godz. 

-zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze – 1 godz. 

-język angielski – 2 godz. 

II etap kształcenia: 

Kl.IV  

-zajęcia dydaktyczno wyrównawcze 2 godz.- matematyka, język polski, 

-informatyka – 1 godz.  

Kl.V 

-zajęcia dydaktyczno wyrównawcze – 2 godz. Matematyka, język polski. 

-kółko informatyczne – 1 godz.  

To są zajęcia, które wynikają z badanych potrzeb dzieci i rodziców. 

Pytania:   

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak –  powiedziała, że etat psychologa jest zapewniony 

do miesiąca grudnia, potem umowa będzie przedłużona. To nie jest stały etat. Jest to etat 

psychologa w ramach programu „Wyrównywanie Szans Edukacyjnych”. 
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Jeden etat dla 3 szkół póki, co wystarczy. Jest to bardzo duże osiągnięcie jeśli chodzi                   

o placówki oświatowe na naszym terenie.  

Dyrektor Małgorzata Koperek poinformowała, że szkoła realizuje drugi raz program 

Wyrównywania Szans Edukacyjnych. Nauczyciele piszą programy, które są częściami 

składowymi całego programu.  Ten program będzie realizowany w naszej szkole od września 

do grudnia.  W ramach Programu będą prowadzone zajęcia z logopedą , psychologiem, 

zajęcia sportowe, zajęcia informatyczne, zajęcia plastyczne. 

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski dodał, że Urząd Gminy został pochwalony przez Urząd 

Wojewódzki za dobrze przygotowane wnioski.  

Wszyscy obserwujemy zachodzące  zmiany socjologiczne i obserwujemy konieczność 

obecności psychologa  w placówkach oświatowych.  

Radna Maria Wróbel podsumowując stwierdziła, że obejrzała cały obiekt wewnątrz i na 

zewnątrz włącznie z salami i powiedziała, że miło jest stwierdzić, że widać ład, porządek, 

estetykę, gospodarza oraz pomoc i życzliwość organu prowadzącego.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała, ile uczniów jest w poszczególnych 

klasach? 

Pani dyrektor Maria Koperek odpowiedziała, że szkoła liczy 130 uczniów. Pojawiają sięteż 

pytania są od rodziców  o możliwość utworzenia oddziału przedszkolnego dla 5 –latków.  

- I klasa – 29 uczniów, 

- II klasa – 16 uczniów, 

- III klasa – 28 uczniów, 

- IV klasa – 15 uczniów, 

- V klasa – 14 uczniów, 

- VI klasa – 15 uczniów.  

Około 35-40 uczniów jest spoza terenu Gminy. Są pytania od rodziców o możliwość 

utworzenia oddziału przedszkolnego dla 5-latków.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak powiedziała, że z relacji Pani dyrektor wynika, iż 

podległa jej placówka nie ma żadnych poważnych problemów. Wszystko to nas cieszy                        

i jesteśmy zadowoleni z tej placówki, bo to jest nasza wspólna sprawa. Miałam okazję 

osobiście się o tym przekonać z racji pracy w Komisji Giertychowskiej. Na terenie szkoły nie 

ma patologii, z którymi trzeba byłoby walczyć.   

Życzymy Pani dyrektor, aby wszystko się tak dobrze układało, jak do tej pory, a  my 

w miarę naszych możliwości będziemy Panią dyrektor wspierać.  
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Ad.3.2. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak poprosiła Panią dyrektor Małgorzatę Tokarczyk                          

o przedstawienie potrzeb i problemów podległego jej przedszkola przed rozpoczęciem 

nowego roku szkolnego. 

Pani Dyrektor Małgorzata Tokarczyk powiedziała, że został wymieniony chodnik przed 

wejściem do przedszkola i przed bramą wjazdową – ( ułożenie kostki brakowej), ponadto 

został zakupiony blaszany budynek gospodarczy, pomalowana  jedna klasa,                             

zakupiono  do niej nowe meble oraz wymieniono  grzejniki. W budynku Przedszkola 

wszystkie okna są już wymienione. Najważniejszym problemem jest remont dachu. Jesteśmy 

po przeglądzie kontrolnym budynku, z którego wynika, że miejscowo odkleja się pokrycie 

dachowe i  są bacharzyny. Na chwilę obecną nie ma żadnego zagrożenia, ale musimy to 

planować w najbliższym czasie.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak stwierdziła, że taki wniosek pani dyrektor powinna 

zgłosić do budżetu na przyszły rok. W tym roku należy zabezpieczyć dach poprzez 

smarowanie.  

Następnie pani dyrektor poinformowała, że kadra jest wykwalifikowana : 7 osób 

administracja-obsługa, 5 osób -  kadra pedagogiczna.  Wszyscy pracownicy posiadają 

kwalifikacje i uprawnienia. W tym roku mamy dwa oddziały. Zapisanych jest -50 dzieci, jest 

jeszcze kilkoro na liście rezerwowej. Czesne wynosi 70 zł., wyżywienie -3.50 zł. i jest to zbyt 

niska stawka, ponieważ wszystko drożeje.  

Zgodnie z wnioskami rodziców Przedszkole jest czynne dłużej do godz. 16.30.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski powiedział, że można zrezygnować z inwestycji                        

w uliczkach i wyremontować placówki oświatowe. Jestem za tym, żeby zrobić jedną uliczkę 

mniej i np.: naprawić dach w przedszkolu.   

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak powiedziała, że sukcesywnie, co rok można 

remontować wszystkie placówki.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski stwierdził, że jest to bardzo ładna i dobrze prowadzona 

placówka. Pomieszczenia są estetyczne i czyste. Dzieci są zadbane. Placówka Pani dyrektor 

oceniana jest bardzo dobrze. Trzeba podkreślić, że jest to mała placówka i proporcjonalnie  

koszt utrzymania 1 dziecka jest wysoki.  

Radna Maria Wróbel zauważyła, że kadry pedagogicznej jest mniej niż kadry obsługującej. 

Ile jest woźnych i kucharek?  

Pani dyrektor M. Tokarczyk  odpowiedziała, że jest 1 kucharka, 2 woźne na cały etat, 1 

pomoc kuchni ma ½ etatu, intendentka ¾ etatu, 1/2 etatu – główna księgowa, konserwator ¼ 
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etatu. Przydałoby się więcej godzin dla pana konserwatora, przede wszystkim w okresie 

wiosennym. Wiele rzeczy moglibyśmy zrobić we własnym zakresie.  

Radna Maria Wróbel jako mieszkanka tego terenu i tej Wspólnoty powiedziała, że są 

pretensje, że rodzice dzieci, które są przywożone do przedszkola niszczą permanentnie drogę 

wewnętrzną.  Jak do tej pory jest życzliwość organu prowadzącego i te wszystkie dziury                    

i wyboje powybijane przez samochody są łatane. Nie ma możliwości, aby te dziury 

naprawiała Wspólnota, dlatego też przez następne lata będę prosiła państwa radnych                         

o życzliwość, aby destruktem zasypywać te dziury na tym malutkim fragmencie od ul. 

Rzepakowej do Przedszkola, żeby się jakoś dało ten wspólny interes połączyć.  

Pani radna prosiła także o zwrócenie uwagi na teren  wokół przedszkola, to jest już teren 

Gminy, który został przekazany przez Agencję. Na razie wygląda na to, że ten teren nie ma 

gospodarza. Wygląda to nieciekawie i nieestetycznie.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak podsumowując podziękowała Pani dyrektor za 

przedstawienie informacji o działalności przedszkola powiedziała, że Komisja ma rozeznanie 

w potrzebach placówki, a  będziemy podejmować decyzje przy tworzeniu budżetu.  

Ad.3.3. 

Kolejną  wizytowaną placówką była Szkoła Podstawowa w Ksawerowie. Przewodnicząca 

Komisji na wstępie powiedziała, że członkowie Komisji chcieliby się dowiedzieć                            

o funkcjonowaniu placówki, jakie placówka ma osiągnięcia i potrzeby, które usprawnią ją 

jeszcze bardziej.  

Dyrektor Szkoły – Pan Bogusław Rendecki zabierając głos powiedział, że w dniu 

wczorajszym odbyła się Rada Pedagogiczna, na której został podsumowany rok szkolny 

2006/2007.  Sukcesów jest dużo. Odbyło się dużo konkursów nawet o zasięgu krajowym.                    

W tym roku przypada jubileusz 70-lecia powstania naszej szkoły i na tę okoliczność został 

wykonany sztandar. Wykonanie sztandaru wraz z projektem kosztowało 5 000 zł. Na ten cel 

uzyskaliśmy dotację z Urzędu Gminy Ksawerów w wysokości – 5 000 zł. Oprócz sztandaru 

zamówiliśmy również tablicę pamiątkową w marmurze-koszt około 700 zł. oraz gablotę na 

sztandar za  około 750,00 zł. Mamy już scenariusz całego przedsięwzięcia związanego                        

z poświeceniem sztandaru, na którą to uroczystość już dzisiaj Państwa zapraszam. Pan 

dyrektor podziękował również Radnym za wpłaty na konto Komitetu Organizacyjnego  

związane  z przygotowaniem tej uroczystości.  

Kadra pedagogiczna liczy 30 nauczycieli, 2 osoby - administracja, sekretarka, główna 

księgowa, ½ etat konserwatora. Nie ma osoby zajmującej się kadrami i płacami. 
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Zatrudniliśmy  jedną panią, która miała staż w Gimnazjum i w tej chwili jest przyuczana do 

pracy w księgowości. Liczba uczniów jest malejąca, w granicach 330-335 uczniów.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski stwierdził, że obsada jest skromna, ponieważ pan 

dyrektor podejmuje racjonalne decyzje.  

W tym miejscu pan dyrektor Rendecki podziękował za  budynek gospodarczy, który na 10 

września ma być gotowy. Następnym zakupem będzie traktorek samobieżny do koszenia 

boisk. Dyrekcja szkoły w Widzewie obiecała mi pomoc w skoszeniu boisk.  

Przewodnicząca Helena Rusak w imieniu mieszkańców zapytała, dlaczego na boiskach nie 

odbywają się rozgrywki sportowe oraz czy to prawda, że na boiskach znajduje się szkło z 

rozbitych butelek i jest to jedna z przeszkód, aby mecze nie były rozgrywane ?  

Dyrektor Bogusław Rendecki stwierdził, że nie ma nic przeciwko organizowaniu meczy, ale 

nie ma odpowiedniego nadzoru.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski potwierdził, że pani przewodnicząca poruszyła trudny 

problem. Jest to boisko szkolne, które powinno również być udostępnione mieszkańcom ale 

do końca nie mamy pomysłu, jak zabezpieczyć właściwy nadzór? Co by było, jakby stało się 

jakieś nieszczęście w godzinach wieczornych? To boisko jest szkolne, ale dobrze byłoby, 

żeby ta młodzież mogła z niego korzystać poza zajęciami. Prawdą jest to, że jak zostawimy 

ten teren otwarty, to będzie on zaśmiecany. Gdyby był tu stróż, to nie byłoby problemu. Jest 

to kwestia pieniędzy. W pewnym momencie mądrość Rady zadecyduje                                             

o wszystkim przy tworzeniu i zatwierdzaniu budżetu na przyszły rok.  

Przewodnicząca Helena Rusak faktem jest, że to boisko zdaniem mieszkańców jest nie 

wykorzystane. Mieszkańcy  zwracają uwagę na piękną salę, która jest  wykorzystywana i 

przynosi dochody i mają niedosyt, że nie można korzystać z boisk. Powinniśmy się 

zastanowić, co  z tym problemem zrobić? Budować boiska po to aby je zamykać, mija się z 

celem. Wobec tego powinniśmy się zastanowić co zrobić, aby służyły mieszkańcom. Jest 

młodzież i powinniśmy jej zabezpieczyć wolny czas. Jeżeli budujemy coś i wkładamy w to 

wiele środków i serca to do końca to wykorzystujmy, tak jak np.: halę sportową. Do nas 

należy w jaki sposób, to wykorzystamy.   

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski zauważył, że w Polsce jest tendencja do grodzenia 

wszystkich obiektów i zakładania monitoringu w obawie o bezpieczeństwo. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała, czy w szkole były przeprowadzone jakieś 

remonty?  
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Dyrektor Bogusław Rendecki powiedział, że w ramach własnych środków zostały 

pomalowane 3 klasy i korytarz na piętrze. Szkoła jest przygotowana do rozpoczęcia nowego 

roku szkolnego 2007/2008. 

Odnośnie pisma Rady Pedagogicznej w sprawie montażu garbów-spowalniaczy 

ograniczających prędkość na ul. Zachodniej, Przewodnicząca Komisji Helena Rusak 

poinformowała, że z pozyskanej wiedzy wynika, iż na drogach publicznych nie można 

montować takich garbów. Trzeba się zastanowić nad innym rozwiązaniem związanym                       

z ograniczeniem prędkości jazdy samochodów na ul. Zachodniej.  

Potrzeby zgłoszone przez dyrekcję Szkoły Podstawowej w Ksawerowie :   

-namalowanie pasów –przejście dla pieszych oraz zainstalowanie pulsacyjnego światła                        

z błyskiem na wysięgniku – na wprost sklepu ( po przeciwnej stronie szkoły). 

-Pan dyrektor powiedział, że będzie występował o  ½ etatu konserwatora, ponieważ obecny 

układ nie zdaje egzaminu. Obecny konserwator nie jest w stanie wszystkiego zrobić                           

( koszenie i sprzątanie). Od 01.01.2008 roku konserwator powinien być na pełnym etacie. 

Tym bardziej, że w tym roku został przekazany szkole teren boisk, który wymaga większej 

pracy. 

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski zauważył, że w tym wypadku zbyt mało restrykcyjna 

wobec kierowców jest Policja.  

Ad.3.5 

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski po powitaniu zaprosił wszystkich obecnych na 

inaugurację rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 w dniu 3.09.2007 r. o godz. 9.00. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak poprosiła, aby pan dyrektor podzielił się z 

członkami Komisji osiągnięciami i problemami placówki. 

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski powiedział, że w szkole zostało 

przeprowadzonych bardzo dużo remontów za wypracowane środki. Bardzo dobrze wypadły 

nam egzaminy gimnazjalne – około 6-8 pkt,. wypadliśmy wyżej  od powiatu i od okręgowej 

komisji. Oprócz tego uczniowie mają osiągnięcia na olimpiadach i konkursach różnego 

stopnia. Nabór mamy już zamknięty. Ponad 1/3 dzieci jest spoza rejonu. Uczniowie spoza 

rejonu dobierani są na podstawie średniej ocen.  

W szkole mamy 13 oddziałów: 

1) I klas – 4, 

2) II klas – 5 

3)III klas – 4. 

Przy takiej obsadzie brakuje nam 1 sali lekcyjnej.  
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Zastępca Wójta Rafał Tustanowski powiedział, że w przyszłości będzie można skorzystać                 

z obecnej biblioteki, która się przeniesie do „Pałacyku”. 

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski powiedział, że przydałaby się zabudowa Patio, 

które straciło swoją dotychczasową funkcję. W ten sposób można byłoby uzyskać 

pomieszczenie  na potrzeby  spółdzielni uczniowskiej  i pomieszczenie gospodarcze, którego 

też nam brakuje. To nie są duże koszty, ale musi być projekt zgodny ze sztuką budowlaną.  

Wpłynęło dużo środków z tytułu wynajmu hali sportowej  i sal lekcyjnych wynajmowanych 

jednej firmie  na szkolenia dla rolników.  

Dodatkowo dostaliśmy przydział z kuratorium na kolejną pracownię komputerową. Do tej 

pory kuratorium odrzucało nasz wniosek. Szkoła jest wyposażona w bardzo dobry sprzęt. 

Każda pracownia jest wyposażona w podłączenie komputera do internetu. Docelowo chcemy, 

aby każda pracownia miała komputer, ponieważ jest to najtańsze źródło pomocy naukowej. 

Poza tym mamy rzutnik multimedialny, sprzęt przenośny. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała, jakiego rzędu są to środki za wynajęcie 

sal?  

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski odpowiedział, że: w 2006 roku – około 38.000 zł. 

w 2007 – ok. 29.000 zł. Zasada jest taka, że środki te wpłacane są do budżetu Gminy, a potem 

zwracamy się o przekazanie ich na poszczególne wydatki. W związku z wynajmem sali 

sportowej mieliśmy też małe straty, ponieważ musieliśmy wymienić okna od strony boiska                 

i od strony korytarza. Wiadomo, że sprzęt się zużywa i trzeba go sukcesywnie wymieniać.  

Podsumowując pan dyrektor powiedział, że ogólnie był to rok udany. Przeprowadziliśmy we 

własnym zakresie  remont  10 sal, które zostały pomalowane,  1 sala została doposażona                    

w meble. Czekamy na rozstrzygnięcie przetargu na remont dachu. W przyszłości musimy 

wymienić  wszystkie okna. Jeżeli nie uda się wymienić od razu całości, to w pierwszej 

kolejności okna od strony zachodniej ( pracownia komputerowa i świetlica).W sumie jest 

około 80 szt. okien do wymiany.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski powiedział, że pan dyrektor Kałowski najlepiej 

oceniany jest przez Gminę Ksawerów, jako dyrektor zarządzający dużym majątkiem                 

placówki oświatowej. Jednocześnie wspaniale wykorzystuje obiekt sportowy będąc często 

gospodarzem wielu imprez na wysokim poziomie, które odbywają się w jego placówce ( np.: 

Turniej o Puchar Wójta Gminy). 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak nawiązując do wypowiedzi Pana Wójta, 

powiedziała, że podczas zakończenia roku szkolnego można było usłyszeć o osiągnięciach 

tejże placówki i pan dyrektor miał się, czym chwalić. Z przyjemnością słuchało się tego, co 
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uczniowie z tej placówki osiągnęli w różnych konkursach pod kierownictwem Dyrekcji                      

i Rady Pedagogicznej. 

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski powiedział, że wszystkie potrzeby pan dyrektor 

powinien złożyć do projektu nowego budżetu. Wiemy, że pan dyrektor wnioskuje o środki na 

ogrodzenie terenu szkoły, ponieważ nie można sobie poradzić ze „sprayowcami”. 

Radna Urszula Świątkowska zwróciła uwagę, że  jest zerwana siatka od strony boiska w 

stronę  Ośrodka Zdrowia i młodzież urządza sobie przejażdżki na motorach niszcząc rośliny 

na terenie Ośrodka Zdrowia. 

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski odpowiedział, że jest to teren przynależny do 

Szkoły Podstawowej.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała ilu jest uczniów w szkole? 

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski odpowiedział, że w szkole jest około 300 

uczniów, klasy liczą po 23 osoby.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak przypomniała obecnym, że na jednym z posiedzeń 

Komisji Samorządowo-Społecznej pan  Józef Rożek Naczelnik OSP powiedział, że chciałby 

aby zainteresować młodzież Gimnazjum działalnością i przystąpieniem do Młodzieżowej 

Drużyny Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Zaradzyńskiej. Pan Naczelnik stwierdził, że ta 

działalność OSP nie jest rozpropagowana w Ksawerowie. W  przyszłości planujemy również 

utworzenie Gminnej Orkiestry na bazie Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Zaradzyńskiej i 

naszych gminnych szkół. Czy byłoby zainteresowanie taką inicjatywą w Pana dyrektora 

placówce. Czy może ktoś z wychowawców zechciałby stworzyć taką  grupę? Dla młodzieży 

organizowane są różne zawody i wyjazdy na wakacje.  

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Kałowski stwierdził, że nie ma problemu z  przekazaniem 

tych informacji wychowawcom. Dobrze byłoby to połączyć z pokazem i wtedy na pewno 

znaleźli by się chętni.   

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że można nawet zacząć od małej grupy, 

która z czasem na pewno się powiększy.  

Dyrekcja Gimnazjum w Ksawerowie zgłosiła następujące potrzeby:  

- ogrodzenie terenu szkoły, 

-wymiana okien ( w pierwszej kolejności od strony zachodniej) , 

-remont dachu, 

- zagospodarowanie patio na potrzeby  spółdzielni uczniowskiej. 

Ad.4. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
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